

# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
2024-09-05

**Tid: 12:00**

**Plats: Styretrummet**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÉN
ORDFÖRANDE FNOLLK	GABRIELLA HOGMALM
ORDFÖRANDE SNF	NILS GRIMBECK
ORDFÖRANDE FOC	NICOLAS RENAUDO
ORDFÖRANDE FARM	MIKAEL ERIKSSON

## §1 Mötets öppnande

Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!

## §2 Val av justerare

Nils Grimbeck väljs till justerare.

## §3 Adjungeringar

Inga adjungeringar föreligger.

## §4 Runda bordet

### §4.1 Kärnstyret

Alexander: Mår helt okej, lite halsont. Varit på FuM och kollat på serverings-tillstånd inför kommande halvår. Jobbar på att skriva ut städschema till styretrummet.

Marcus: Mår helt ok, är lite småsjuk som alla andra men börjar bli bättre. Läser mest riskbedömningar och håller på med felanmälningar.

Elin E: Bra med mig, varit lite småsjuk, haft möte med Weidow och Josepine (SVL för F) kring F programmet motsvarande för TM är nästa vecka. Diskuterade mest problem kring mående också vidare.

Elin G: Har mailat och gjort protokoll, allt är bra med mig.

Elias: Har lyckats undvika sjukdom, ligger i med bokföring och andra kassörs-grejer.

Jakob: Jobbat lite på ftek och skickat nyhetsbrev.

### §4.2 DP

Alla börjar friskna till, handlat mycket och preppat pubrunda inför ikväll, tag-gade inför den.

### §4.3 F6

Bra med F6, gasque imorgon vilket är kul. Det börjar bli lite stressat för av-tackning eftersom det är ett väldigt stort arr.

### §4.4 FnollK

Varit sjuka, men håller på att friskna till. Bra arr med Z igår, Nollan hängde med varandra efteråt vilket alltid är ett bra resultat.

### §4.5 SNF

Håller sig friska, men idag föll två ner i sjuka. Har lagat mat inför Cocktail-partyt ikväll.

- §4.6 *Foc* Friska, tillbaka från semestrar och taggade på arr imorgon, ska komma många vilket är kul.
- §4.7 *FARM* Många i FARM har varit sjuka men alla utom Mikael är friska nu vilket är skönt. De har sitt sista mottagningsarr nästa vecka och sedan är det fullt fokus på mässan.
- §5 **Mottagningen hittills** Det är lite stress för avtackningen då det är så många sittande som det behövs både bord, stolar och tält till. FnollK har blivit lite mer slitna nu när föreläsningarna drar igång eftersom många även vill hänga med i skolarbetet. Arren går bra, det är få som kommer och många som anmäler sig dyker inte upp. DP är typ klara med mottagning vilket är skönt, pubrundan ikväll som allt är klart inför redan.
- §6 **Verksamhetsplan** Kärnstyret ska ha arbetskväll på tisdag där vi tänkt jobba med verksamhetsplanen inför kommande året, till denna är även resterande styret inbjudna. Det blir i någon FL-sal vid ca 18:00. Man får gärna läsa genom den preliminära verksamhetsplanen och komma med kommentarer och åsikter.
- §7 **Teambuilding** Lövsjöstugan kommer att gå över vår teambuilding budget så det är inte ett alternativ så nu behövs nya ideer på vad vi kan göra. Det blir istället något mindre som att bowla och kaka efteråt. Escape room föreslås och sedan käk efteråt. Vi satsar på att göra detta den 29:e september, Alexander kollar priser och alternativ till nästa vecka.
- §8 **KFM** Vi har fått mail om att KFM vill ha ett uppstartsmöte. Då de önskar en från kärnstyret och en från SNF så går Alexander och Nils och de snackar ihop sig om datum som passar dem.
- §9 **Incidenthantering** Mötet går bakom stängda dörrar. Inga beslut har fattats.
- §10 **Äskningar**
- §10.1 *Pridemärken* Vi har fått in en äskning för nya F-pridemärken igår. De gäller 200 stycken och skulle kosta ca 4000 kronor. Eftersom att alla är slut har de tidigare uppenbarligen gått åt och därför är det kul om vi köper in nya.  
**Beslut:** Att godkänna äskningen på 4000 kronor för nya F-pridemärken.
- §11 **Övriga frågor**
- §11.1 *jämlikhetsrepresentant* Nils har suttit i jämlikhetsråd där det har bestämts att det ska satsas mer på studenter, det kommer SNF jobba med under Cocktailpartyn. Nils sitter även gärna ett år till i jämlikhetsrådet. För att detta ska kunna bestämmas måste det ligga som ordinarie mötespunkt så Alexander lägger in till nästa veckas dagordning.
- §11.2 *Konferens* Nästa år kommer det hållas en konferens på fysikinstitutionen för jämlikhet och till den vill man även bjuda in studenter och man undrar då vilka frågor som är viktiga för oss och vilka veckor vi studenter inte kan. Vi kommer fram till att det är kring tentaperioder som det inte passar oss. Har man något specifikt man vill ta upp kan man kontakta Nils.
- §11.3 *SaiF* Vi har fått ett mail från Saif (Sveriges akademiska idrottsförbund) där de bjuder in oss till en mässa. Det är mest rimligt att skicka FiF, vi kan få bidrag för att åka dit men för att täcka alla kostnader kommer en äskning eller liknande behövas. Det kommer att vara som SaFT fast för idrottsföreningar och då vi får mycket stöd från SaiF så vore bra att skicka någon dit. Vi kollar med FiF om de har någon som vill gå eller om dem är intresserade och så ser vi hur det



löser sig isåfall.

*§11.4 Påminnelse om PA  
möte*

Nästa fredag så har vi möte med PA, Julie och Jonathan, alla är välkomna och får gärna komma. Kan man inte vara med, men har någon en punkt får man prata med någon i kärnstyret.

*§11.5 Sektionens vecka*

Sektionens vecka ligger preliminärt i LV 6 LP 3, vill man arra något då vore det jättekul, så prata med era kommittéer. Det blir kul om det händer mycket och varierade grejer.

*§11.6 Kort på styret*

Vi kommer efter mottagningen ta ett kort med hela styret. Alexander skickar ut en doodle där man får fylla i när man kan ta bild så kollar vi när Foton kan sen.

*§11.7 Kontaktperson*

Tomas Nilsson, sektionens inspektor, är en person som vi kan kontakta kring ekonomi, stadga och reglemente. Tidigare har han inte använts så mycket och han vill hälsa att han finns tillgänglig och hjälper gärna till vid svårigheter eller som allmänt stöd.

*§11.8 Park-hangout*

FARM kommer inte vara med på park-hangout på söndag och inte heller SNF utan de kommer informera masterstudenter om vad de gör vid ett senare, mer passande, tillfälle.

**§12 Mötets avslutande**

Alexander Ternström avslutar mötet kl. 12:35!

# Signature page

This document has been electronically signed  
using eduSign.

eduSign